
最高缝纫速度 Highest sewing speed 

缝制范围 Sewing range 电压 Voltage

2700rpm

最大 Max220×100mm 单相 Single phase 200~240V

0.5 Mpa 1.8L/min气压 Air pressure

适用于工作装、牛仔装、休闲装等口袋装饰线迹的缝纫，机头搭载的电

子花样机除了可以胜任普通的平缝线迹以外，还可以同时缝纫各类套结

及装饰线迹，缝纫范围为220mm×100mm。

SP-2210DH-ASN/Z

标配自动上料机构，全程自动化操作，无需人工手动上料，二个上料框

分别可装250片袋片（牛仔)，自动检测料片情况，自动切换料框，一

人可同时操作二台机器，操作员只需在料框内填料及收料等工作，效率

提升。

性能优势

The machine is mainly used for pocket decorative stitch for work suits, jeans and casual . The 

pattern tacker machine head can sew all kinds of baktacking and decorative stitches. The range of 

sewing is 220mm×100mm.

SP-2210DH-ASN/Z

Automatic back pocket loading device , there are  two loading box can load 250 pcs pocket each 

.automatic detect material status ,2 box auto switch ,one operator can use 2 machines by refill the 

fabric and collect the fabric only.

SP-2210DH-ASN(单针)/ADN(双针)

Automatic back pocket decorative machine

自动缝袋花专用机

适用范围

各类口袋装饰线迹缝纫

送料、车缝、收料一次性完成；

采用双针杆自动缝袋花专用机无需划线，自动送料、车缝、收料一次性

完成，线迹美观， 同时车缝两种不同颜色的面线，1人可同时操作三台

设备。

效率

Advantages

With double needle pattern sewing machine ;

One worker can operate 3 machines in one time while sew double color  feeding ,sewing and 

collecting into one process without marking the pocket.

All kinds of decatrative stitching line 

Scope of application

Efficiency

SP-2210DH-ASN（单针 / Single needle）

SP-2210DH-ADN（双针 / Double needle）

SP-2210DH-ASN/Z（自动上料 / Auto loading）

以上基础参数表为标准款机型
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视频及资料下载
Video and data download

最高缝纫速度 Highest sewing speed 

缝制范围 Sewing range 电压 Voltage

2800rpm

230×210mm 单相Single phase 100~120V、200~240V、三相3-phase200~240V、380~415V、350V

0.5 Mpa 1.8L/min气压 Air pressure

免烫冷折，省去烫袋设备和烫袋工序；

采用伺服系统控制，缝制花样精确，线迹美观；

独特的快速换模装置，快速进行产品尺寸或款式的转换，节约调

整时间，提高工作效率。

性能优势

Non-ironing and cold folding, eliminating the need for hot bag equipment and bag hot process.

Controlled by servo system, the sewing pattern is precise, the stitches are beautiful and the performance 

of the equipment is greatly improved.

The unique quick mold change device can quickly change the product size or style, save adjustment time 

and improve work efficiency.

SP-1310BTD-ASN

Full-auto iron-free pocket sewing machine

全自动免烫贴袋机

适用范围

适用于各种面料外饰口袋贴袋，侧重于牛仔裤及中厚料等类似缝

制品。

缝制一个口袋只需9秒

实现从口袋折边、裤片的定位、订口袋、套结、收料只需要一台

机器，无操作技能要求。

效率

视频及资料下载

Performance advantage

It takes only 9 seconds to sew a pocket

Only one machine is needed to realize the folding of pockets, positioning of trousers, pocket ordering, 

tacking, and material collection. There is no requirement for operating skills.

Scope of application

Suitable for denim exterior pockets, focusing on similar sewing products such as jeans and medium-thick 

materials.

Efficient

以上基础参数表为标准款机型


